
MJÖLBY AI CURLINGFÖRENING 
 
  Styrelsemöte 
 
 Mötesdatum: 2023-10-16   kl. 18:00 
 
 Protokoll nr: 2023-2024_2 
 
 Kallade   Närvarande    
 

 Anders Blom   O    
 Mattias Moberg   X    
 Johan Andersson   O    
 Britt Isacson-Jansson  X     
 Lars Landelius   X 
 Peter Nero    X 
 Alfons Johansson   O 
 Joakim Starck   X  
 

 

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
2. Föregående mötesprotokoll 

 
      Gicks igenom och lämnades utan anmärkningar 
 

3. Ekonomi 
 

Inga direkta rörelser på kontot för denna säsong. 
150.995 kr på kontot i dagsläget. 
Lars skickar ut uppmaning om betalning av medlemsavgifterna. 
Peter skickar lista på aktiva lag till Lars för avstämning av licenser. 
Beslut togs att starta upp Swish för hantering av kiosk-kassan, hallhyror och 
startavgifter. 

 
4. Juniorer  

 
Laget bestående av Axel, Alexander, Olle och Dante, är klara för BJVM. 
Just nu har klubben 7 yngre juniorer som tränar i hallen, nyrekrytering behövs. 
Mjölby Junior Cup ska spelas 2-3/12, Lars skickar ut inbjudan. 
Tre juniorer åker till Curly Camp i Göteborg, Lars och Linnea åker med som ledare. 

 
5. Is o Material  

 
Översyn av skor och kvastar behöver ske i relativ närtid. 
Mattias tar in offert på 20 kvastar, ett antal låneskor med dubbla greppdiskar och 
”step-on sliders”. 



Det finns behov av en instruktion kring iskötsel, gärna med tydliga bilder alternativt 
film. Utöver det behöver även instruktion/kurs hållas i isskötsel. Alfons och Peter 
ordnar med detta. 

 
6. Säsongen 23/24 

 
Elitserien damer blir troligtvis inställd. 
I Elitserien herrar representeras klubben av Lag Précenth och Team Landelius. 
Lag Nero och Lag Valfridsson spelar i Division 1 
Inbjudan saknas till division 2 och 3. 
Jubileumsstenen spelas 28-29/10, beslut togs att priserna ska köpas in till ett 
sammanlagt värde av 4.000 kr. 
Peter skickar uppmaning till de som inte är anmälda i lag att eventuellt skapa ett 
nytt division 3 lag. 
 

7. Internspel och kompiscurlen 
 

Kompiscurlen har startat med 8 lag. 
Lagcurlen har startat med 6 lag. 
Open Ice är beslutat att hållas 1 gång i månaden. Diskussion hölls kring hur man 
ska få ut informationen kring det. 
Öppet hus fastslogs till den 19/11, annonseras via affischer och Facebook. 
 

8. Övriga frågor 
 

 
 
 

 
Vid protokollet          Ordförande 
 

 

 
 ____________________ 

Peter Nero                                                       Lars Landelius 
 


	Vid protokollet          Ordförande

